
CEPDIL – Reunió ordinària 
Acta 2/2022 
Data: 20 d'octubre de 2022 
Lloc: En línia (mitjançat Google Meet) 
Hora d'inici: 14 h 
 
Assistents: 
Eusebi Colàs, Baldo Oliva, Elisabeth Miche, Ignasi Moreta, Jorge García, Lorena Ramirez, 
Luis Recuenco, Marc Gómez, Sergio Canalda, Diana Zabala, Javier Palacios, Mariona Llobet. 
 
Excusen la seva absència: 
 
Núria Riús, 
 
 
El Baldo, com a president en funcions, presideix la sessió. 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l'acta de l'última reunió 
 
S'aprova per assentiment i unanimitat. 
 
2. Constitució de grups de treballs 
 
Sergio Canalda (CCOO) proposa que es defineixen les missions dels grups de treball de la 
manera següent: 
 

- Plenari (constitució i composició de les comissions). 
- Regulació de cada figura per veure si s'ajusta a la normativa del conveni col·lectiu. 
- Les modificacions que s'haurien d'aportar a cada figura. 
- Propostes de les comissions al CE. 
- Si les propostes s'aproven, parlar-ne a la Comissió Mixta. 

 
Es constitueixen els següents grups de treball: 
 
Grup de treball sobre els associats: Luis Recuenco, Elisabeth Miche, Mariona Llobet, Ignasi 
Moreta. 
 
Grup de treball sobre els Tenure Track (PDI): Diana Zavala i Jorge García. 
Grup de treball sobre el personal investigador (no PCR) Diana Zavala i Jorge García 
 
El president Baldo Oliva prenc la paraula per recordar que, anteriorment, ja es va constituir el 
grup de Riscos Laboral. 
 
Per la comissió dels Tenure Track s'haurà de mirar els següents aspectes: 
 

- Previsió del model actual,  
- requisits del concurs.  
- Desvinculació i garanties d'estabilització. 



 
Pel que fa al grup que treballa sobre la figura del personal investigador es proposa de mirar: 
 

- la regulació dels predoctors, els seus requisits. 
- La regulació de les tasques docent i dels directors d'investigació. 

 
Diana Zavala prenc la paraula per distingir les PCR del Personal investigador (personal docent 
investigador pre i post doc per projectes). 
 
Luis Recuenco prenc la paraula per saber si les comissions de treballs poden demanar 
assessorament fora de la UPF. El Sergio contesta que sí, que el reglament no ho 'impedeix. 
 
El Sergio es proposa dinamitzar totes les comissions i assessorar-les, participant-hi. 
 
Ignasi Moreta demana que dins de les places a concursos de Tenure Track es distengui aquelles 
que són per retenir talent i per recaptar talent. 
 
La secretària recalca que els membres de cada una d'aquestes comissions hauran de reunir-se 
per tal de portar a cabo el treball de manera eficient. 
 
3. Temes que es portaran a la Comissió Mixta 
 
Sergio proposa tres temes: 
 
Demanar al rectorat que ens traslladi la data i els punts de l'ordre del dia que volen tractar amb 
prou antelació perquè ens puguem reunir per preparar els temes. 
 
Demanar com la UPF pensa executar i aplicar la sentència que es va guanyar en el PCJ sobre 
el pagament dels triennis al personal investigador pre/postdoctoral. 
 
Com la UPF pensa aplicar l'increment salarial que es va pactar en 2022 pel PDI_L 
 
Demanar la possibilitat que els professors associats que així ho desitgin puguin disposar de 
contractes anuals, tot i que la seva docència sigui trimestral, per tal d'evitar problemes de 
calendari quan es facin exàmens de recuperació o en l'assistència al lloc de treball per funcions 
relacionades, com per exemple en la preparació de material docent, de correccions i 
d'introducció a l'AG. 
 
Com s'ha portat a terme la contractació indefinida de personal investigador, entenen la distinció 
que es faci d'aquells contractes que corresponen a projectes a termini d'aquells altres que no ho 
són. 
 
Tothom està d'acord de tractar aquests 5 punts a la pròxima Comissió Mixta. 
 
4. Torn obert de paraula 
 
Prenc la paraula el Javier Palacios per demanar que el CE parli de la seva situació a la reunió 
de la Comissió Mixta. El Sergio Canalda respon que no podem aportar a la CM les seves 
reivindicacions, ja que el reglament no posa que un associat no pot fer pràctiques. 
 



Jorge García demana que s'enviï un recordatori de la reunió del CE uns dies abans. 
 
Després d'una consulta d'horari, per unanimitat s'accepta que les reunions del CE es facin a les 
13 h i no a les 14 h. 
 
A les 15h15 s'aixeca la sessió. 
 
 
 


